
Política 

BANYOLES 

Per l'alcalde, el que demana ERC no suposa una reba ixa de sou sinó 
una «donació»  

L'alcalde, Miquel Noguer (CiU), considera que la petició d'ERC –rebutjada per l'equip de 
govern– que el 15% de la remuneració dels seus regidors es destini a una entitat cultural 
implica una «donació voluntària» i no una rebaixa de sou, ja que no suposa cap estalvi 
per a l'Ajuntament. «Per això –va dir ahir Noguer– creiem que no s'havia d'aprovar en un 
ple.» D'altra banda, sobre el retret de Noguer a ERC perquè no havien demanat una 
retallada del 15% en les retribucions dels càrrecs electres a les institucions on alguns 
dels seus regidors cobren molt més que a l'Ajuntament de Banyoles, ERC va 
puntualitzar ahir que si havien fet la petició a Banyoles era perquè aquí s'havia aprovat 
un pla de sanejament i en ens com la Diputació, no. 

Darrera actualització ( Dijous, 1 de juliol del 2010 02:00 )  
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Notícies relacionades 

ERC de Banyoles vol abaixar-se la 
retribució però l'equip de govern 
ho impedeix  

Notícies de ... 

Banyoles  

 

El saló de sessions de 
l'Ajuntament de Banyoles durant 
el ple de dilluns. Foto: R. E.
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